



# Blue Horizon

## Boiler Plate

As per September 2022

### About Blue Horizon

Blue Horizon is accelerating the transition to a Sustainable Food System that delivers outstanding returns for investors and the planet. The company is a global pioneer of the Future of Food. As a pure play impact investor, Blue Horizon has shaped the growth of the alternative protein and food tech market. The company invests at the intersection of biology, agriculture and technology with the aim to transform the global food industry. Blue Horizon was founded in 2016 and is headquartered in Zurich, Switzerland. To date, the company has invested in more than 70 companies. Its business model offers an attractive opportunity to invest in the evolution of the global food system while contributing to a healthy and sustainable world. [www.bluehorizon.com](http://www.bluehorizon.com)

### Über Blue Horizon

Blue Horizon beschleunigt den Wechsel hin zu einem nachhaltigen Nahrungsmittelsystem. Das Unternehmen ist ein globaler Pionier im Bereich 'Future of Food'. Als Pure-Play-Impact-Investor prägt Blue Horizon das Wachstum des Marktes für alternative Proteine und Food Tech. Das Unternehmen investiert in der Schnittmenge, wo Biologie, Landwirtschaft und Technologie sich treffen, um so die globale Lebensmittelindustrie zu transformieren. Blue Horizon wurde 2016 gegründet und ist in Zürich in der Schweiz domiziliert. Bis dato ist das Unternehmen in über 70 Unternehmen investiert. Das Geschäftsmodell bietet eine attraktive Möglichkeit, in die Entwicklung des globalen Nahrungsmittel-Ökosystems zu investieren und gleichzeitig einen Beitrag zu einer gesunden und nachhaltigen Welt zu leisten. [www.bluehorizon.com](http://www.bluehorizon.com)